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禾木村 Hemu Village 

D1 吉隆坡 / 广州 / 乌鲁木齐  (MOB)      酒店: 5 涵唐酒店或同级 

乘客机 CZ8072(0220/0625)飞往广州白云机场中转乘机 CZ6882 (1015/1530)乌鲁木齐, 入住酒店. 

D2 乌鲁木齐 / 吉木萨尔  (B/L/D)      酒店: 4 北庭迎宾馆或同级 

天山天池 (含区间车) 古称“瑶池”, 地处新疆维吾尔自治区昌吉回族自治州阜康市境内, 是以高山湖泊为自然风景区. 

北庭故城 (含区间车) 是东西方商品和思想交流的枢纽, 融合了多样的文化和宗教. 

D3 吉木萨尔 / 可可托海  (B/L/D)        酒店: 4 蕴强酒店或同级 

沿途欣赏火烧山、卡拉麦里有蹄类野生动物保护区. 

可可托海国家地质公园 中国最大的风能基地,沿途欣赏千沟峡谷风光, (特别安排: 夫妻树、神钟山、伊雷木

湖、额尔齐斯大峡谷) 

D4  可可托海 / 布尔津                          (B/L/D)      酒店: 4 七月海酒店或同级 

可可苏里 它是一个风景秀丽的高山湖泊, 湖水清澈见底, 四周环绕着茂密的森林和壮丽的山脉 

五彩滩雅丹地貌 以其独特的雅丹地貌和丰富的色彩而著名, 这里的岩石和土壤在风化作用下形成了各种奇特的形状, 并

呈现出多种颜色, 宛如大自然的调色盘. 

D5  布尔津 / 贾登峪                             (B/L/D)      酒店: 4 白桦林度假酒店或同级 

禾木村 (含区间车+观景台) 是一个以原始自然风光和独特的图瓦人文化着称的小村庄, 村庄保持着传统的生活方式, 

居民主要为图瓦族和哈萨克族, 保留了许多独特的风俗习惯. 

D6  贾登峪 / 吉木乃                           (B/L/D)                   酒店: 4 吉木乃牧云酒店或同级 

喀纳斯 是该地区的核心景点, 湖水清澈如镜, 周围环绕着茂密的原始森林和壮丽的阿尔泰山脉. 

D7 吉木乃 / 乌苏               (B/L/D)                   酒店: 4 乌苏沂疆酒店或同级 

途径百里油田 

乌尔禾魔鬼城 (区单车) 因山沟的水流含盐量高而得名,这里的雅丹地貌,因风“雕”而来,因雨“刻”而成. 

D8 乌苏 / 伊宁                (B/L/D)       酒店: 4 海泰国际酒店或同级 

赛里木湖 以其优美的自然景观和丰富的生态系统吸引了大量游客, 湖区内有丰富的动植物资源, 尤其是湖边的湿地和草

原, 是鸟类栖息和迁徙的重要区域. 特别安排: 汽车环湖 90 公里, 根据情况随时停车拍照 

喀赞其 是一个展示维吾尔族传统文化和民俗风情的开放式景区, 这个文化村以其独特的建筑风格和丰富的民

族传统活动而闻名. 特别安排: 马车维吾尔家纺, 六棱棍, 品尝手工冰淇淋 

D9 伊宁 / 特克斯   (B/L/D)                     酒店: 4 温州国际酒店或同级 

喀拉峻大草原 (区间车) 是一个广阔而美丽的高山草原, 这里的草原风光辽阔无垠, 绿意盎然, 夏季时尤为迷人, 草地繁

茂, 牛羊成群, 宛如一片绿色的海洋. 

特克斯八卦城 是一个以独特八卦形状规划而著名的城市, 象征着中国古代的哲学思想和天人合一的理念. 

D10 特克斯 / 乌鲁木齐   (B/L/D)      酒店: 5 涵唐酒店或同级 

自治区博物馆 (逢周一闭馆) 仅 30 公里的山路就有 600 多个 S 形弯,U 形弯.打卡“今日走过了人生所有的弯路,从此

人生尽是坦途”. 

国际大巴扎 不仅是购物和用餐的好去处, 还是体验新疆多民族文化和风俗的绝佳场所. 

D11 乌鲁木齐 / 广州 / 吉隆坡    (B/MOB)     酒店: - 

乘客机 CZ6883 (1245/1810)飞往广州白云机场中转乘机 CZ6882 (2055/0110+1) 往返吉隆坡 

D12 抵达吉隆坡      

抵达吉隆坡温馨的家. 
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12 天 10 晚 魅力新疆 广州/乌鲁木齐/吉木萨尔/可可托海/布尔津/贾登峪/吉木乃 

/乌苏/伊宁/特克斯 

/喀什 

57-2, Olive Hill Business Park, Jalan BS 1/1, Taman Bukit Serdang, 43300 Seri Kembangan, Selangor      |      Email: smallhero2u@gmail.com 

Flight: Batik Airline  

KUL/CAN    2155/0210     CZ 8072 

CAN/URC   1015/1530     CZ 6882  

URC/CAN   1245/1810     CZ 6883 

CAN/KUL  2055/0110+1  CZ 8071 

• 20KG Check in Luggage  

• MOB x 1 and Mineral Water 
 

Tour Package Detail:  

~全程无购物/无保证自费 

~ 4+5 酒店(当地五星) 

~ 天山天池区间车 

~ 北庭故城 (含区间车) 

~ 可可苏里 

~ 五彩滩雅丹地貌 

~ 禾木村含区间车+观景台 

~ 喀纳斯 

~ 乌尔禾魔鬼城区单车 

~ 赛里木湖 

~ 喀赞其 

~ 喀拉峻大草原区间车 

  

 
 

 

 

天山天池 Tianshan Tianchi Lake 

五彩滩雅丹地貌 Rainbow Beach 

City 
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12D10N Charming Xinjiang Guangzhou / Urumqi / Jimusar / Keketuohai  

/ Burgun / Jadenyu / Jimumai / Wusu / Yining / Teks 

D1 Kuala Lumpur/ Guangzhou / Urumqi   (MOB)  Hotel: 5 Hantang Hotel or Similar 

Flight CZ8072 (02:20/06:25) to Guangzhou Baiyun Airport, then transfer to Flight CZ6882 (1015/1530) to Urumqi. Check-in at the hotel. 

D2 Urumqi / Jimusar      (B/L/D)  Hotel: 4 Beiting Ying Hotel or Similar 

Tianshan Tianchi Lake (inc buggy) Formerly known as "Yaochi," Tianshan Tianchi Lake within the Changji Hui Autonomous Prefecture of 

Xinjiang Uygur Autonomous Region. It is a natural scenic area famous for its high mountain lake. 

Beiting Ancient City (inc buggy) was a crucial hub for the exchange of goods and ideas to blending a variety of cultures and religions. 

D3 Jimusar / Keketuohai     (B/L/D)  Hotel: 4 Haiyun Powerful Hotel or Similar 

Approached Enjoy the Scenic Views Along the Way: Huoshaoshan and Kalamaili Ungulate Wildlife Nature Reserve. 

Keketuohai National Geopark Visit China's largest wind power base and enjoy the breathtaking landscapes of the Canyon along the way. 

Special arrangements include visits to the Couple Trees, Shenzhong Mountain, Irtysh Grand Canyon, and Irem Lake. 

D4 Keketuohai / Burgun     (B/L/D)  Hotel: 4 Qiyuehai Hotel or Similar 

Kekesuli is a picturesque alpine lake with crystal-clear waters, surrounded by dense forests and majestic mountains. 

Rainbow Beach Yadan Landform the rocks and soil here have been shaped by wind erosion into various intriguing forms, displaying a palette 

of colors, much like nature own canvas. 

D5 Burgun / Jadenyu         (B/L/D)  Hotel: 4  Bai Hualin Resort Hotel or Similar 

Hemu Village (inc buggy + viewing platform) It has preserved the traditional way of life, with the residents being primarily of Tuva and 

Kazakh descent, maintaining many distinctive customs and traditions. 

D6 Jadenyu / Jimumai     (B/L/D)  Hotel: 4 Jemun Muyun Hotel or Similar 

Kanas is known for its crystal-clear lake that mirrors the surrounding landscape, the lake is encircled by pristine forests and majestic Altai Mountains. 

D7  Jimumai / Wusu      (B/L/D)  Hotel: 4 Wusu Lijiang Hotel or Similar 

Urho Ghost City (with shuttle bus) Named for the high salt content in the streams running through its valleys, its famous for its Yadan 

landform. The landscape has been "sculpted" by the wind and "carved" by the rain, creating an eerie and otherworldly terrain. Pass by Baili 

Oilfield 

D8  Wusu / Yining      (B/L/D)              Hotel: 4 Haitai International Hotel or Similar 

Sayram Lake is particularly in the wetlands and grasslands around the lake, which serve as critical habitats for both for nesting and migration.  

Special arrangement: A 90-kilometer drive around the lake, with stops for photography based on conditions. 

Karez Village is known for its unique architectural style and a variety of traditional cultural activities.  

Special arrangement: Enjoy a carriage ride to experience Uyghur textiles, witness the Six- Edged Stick performance, and taste 

handmade ice cream. 

D9 Yining / Teks      (B/L/D)             Hotel: 4 Wenzhou International Hotel or Similar 

Kalajun Grassland (with Buggy) is especially captivating, with thriving greenery and herds dotting the area, resembling a vast green ocean. 

Tekes Bagua City is renowned for its unique city layout based on the ancient Bagua design, symbolizing the Chinese philosophical concepts of 

balance and harmony between heaven and earth. 

D10  Teks / Urumqi            (B/L/D)  Hotel: 5 Hantang Hotel or Similar  

The Autonomous Region Museum (closed on Mondays) features a mountain road with over 600 S-shaped within just 30 kilometers. 

The International Bazaar is not only a great place for shopping and dining but also an excellent spot to experience the diverse cultures and 

customs of Xinjiang's many ethnic groups. 

D11 Urumqi / Guangzhou / Kuala Lumpur   (B/MOB)  Hotel: - 

Board Flight CZ6883 (12:45/18:10) to Guangzhou Baiyun Airport, then transfer to Flight CZ6882 (20:55/01:10+1) for a round trip to Kuala Lumpur. 

D12 Arrival Kuala Lumpur        

Arrive at the cozy home in Kuala Lumpur by flight OD613 (0310/0715) 
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